

# ការសម្ភាសន៍របស់អ៊ុំ អាន សិដ្ឋាម

ក៖ អ្នកសម្ភាសន៍គេមាន រត្ន ស្រីភាព      ខ៖ អ្នកដែលត្រូវបានគេសម្ភាសន៍ អានសិដ្ឋាម

## ជីវប្រវត្តិសង្ខេបរបស់អ៊ុំស្រី អាន សិដ្ឋាម

ក៖

គាត់ជាអ្នកដែលបានជួយនឹងជីវិតនឹងពិបាកហើយគាត់នឹងមិនបានសប្បាយចិត្តប៉ុន្មានទេ នៅក្នុងជីវិតគាត់នៅពេលដែលគាត់នឹងបានជួបនឹងបុរសម្នាក់គាត់នឹងបានថាហើយតែ គាត់បានគិតនឹងខុសគឺប្តីគាត់មិនបានរកស៊ីអីចិញ្ចឹមគាត់ផងហើយថែមទាំងនឹងបានវាយគាត់ទៀតចឹងគាត់នឹងមិនបានមានសេចក្តីសុខនឹងប៉ុន្មានទេហើយគាត់នឹងក៏បានមានកូនដែលមានបញ្ហាខាងប្រសែសប្រសាទៀតហើយកូនគាត់នឹងបានដេញវ៉ៃគាត់ទៀតចឹងគាត់មិនបាននឹងមានពេលណាដែលនឹងបានសប្បាយចិត្តសោះហើយរឿងដែលសំខាន់គាត់នឹងបានពិការដៃនឹងមួយជំហៀងទៀតផងគ្រួសារគាត់ទាំងមូលនឹងបានធ្លាប់លើគាត់ទាំងអស់កាលចិញ្ចឹមចៅហើយនឹងកូនដែលបានមានដំបីប្រសែសប្រសាទៀតផង។ធ្វើឡើងនៅភូមិតាខ្មៅ ឃុំកោះក្របី ស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល ធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទី ២៨ ខែ ០២ ឆ្នាំ ២០១៨។

ក៖ ជាដំបូងនាងខ្ញុំមានឈ្មោះ រត្ន ស្រីភាព

សុំអនុញ្ញាតធ្វើការសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិអ៊ុំណាអ៊ុំខ្ញុំធ្វើការសម្ភាសន៍ជីវប្រវត្តិអ៊ុំធ្វើឡើងដោយសាកលវិទ្យាល័យមួយដែលមានឈ្មោះថា B Y U

ណាអ៊ុំដែលមានទៅតាំងនៅអាមេរិចដើម្បីថែរក្សាជីវប្រវត្តិដ៏ដូនដីតារបស់ពួកយើងទាំងអស់គ្នានឹងជីវិតរបស់អ៊ុំថែរក្សាតុកអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយអោយគាត់បានដឹងនឹងបានស្តាប់ថាអ្នកជំនាន់មុននឹងមានការពិបាកអីខ្លះចឹងអ៊ុំចាំចឹងតើអ៊ុំយល់ព្រមអោយខ្ញុំយកសម្លេងអ៊ុំដាក់ចូលក្នុងសាកលវិទ្យាល័យបានទេអ៊ុំ?

ខ៖ ចាំបានតារមិនអីទេ។

ក៖

ចាំហើយខ្ញុំក៏សូមអរគុណអ៊ុំសំរាប់ចំណាយពេលដើម្បីពិភាក្សាជាមួយនឹងខ្ញុំហើយនៅពេលសម្ភាសន៍អ៊ុំនឹងគឺខ្ញុំធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទី២៨ខែ០២ឆ្នាំ២០១៨ណាអ៊ុំ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចាំចឹងអ្វីមានឈ្មោះអ្វីដែលអ្វី?

ខ៖ ខ្ញុំមានឈ្មោះថា អាន សិដ្ឋាម។

ក៖ ចាំចឹងតើអ្វីមានឈ្មោះគេហៅខាងក្រៅទេ?

ខ៖ គេបានហៅខ្ញុំថា ដ្ឋាមៗនឹង។

ក៖

ចាំចឹងអត់មានគេបានហៅឈ្មោះអីផ្សេងទេអ្វីចឹងសព្វថ្ងៃនឹងតើអ្វីមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយ?

ខ៖ ខ្ញុំមានអាយុ ៥៧ឆ្នាំហើយ។

ក៖ ចាំអ្វីនៅចាំថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើតរបស់ខ្លួនអ្វីទេ?

ខ៖ ខ្ញុំបានភ្លេចអស់ហើយខ្ញុំនឹងបានរើអស់ហើយកាលនឹងខ្ញុំបានកើតនៅឆ្នាំ១៩៥៧។

ក៖ ចាំចឹងអ្វីបានកើតនៅឆ្នាំ១៩៥៧ហើយសំរាប់អ្វីនៅស្រុកកំណើតនៅណាដែលអ្វី?

ខ៖ ខ្ញុំនៅកោះក្របីនៅភូមិតាខ្មៅស្រុកកណ្តាលស្ទឹងខេត្តកណ្តាល។

ក៖ ចាំចឹងអ្វីនៅខេត្តកណ្តាល?

ខ៖ ទៅពីរីកខ្មៅទៅ។

ក៖ ចាំអ្វីនៅហួសទៅភូមិតាំហ៊ុនទៀតអ្វី?

ខ៖ អត់ដល់យើងនៅលើនៃនឹង។

ក៖ ចឹងអ្វីនៅជិតពេញនៃនឹងអ្វី?

ខ៖ ចាំខ្ញុំនៅជិតដែលនឹង។

ក៖ ចាំអ្វីនៅជិតនឹង?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចាំចឹងអ៊ុំនៅខេត្តកណ្តាលជិតនឹងខ្ញុំស្មានតែអ៊ុំនឹងនៅតាំហ៊ុនចឹងអ៊ុំមានបងប្អូនបង្កើតនឹងប៉ុន្មាននាក់ដែល?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានប្អូន៤នាក់ស្លាប់អស់ហើយនៅសល់តែស្រីៗ។

ក៖ ចឹងទាំងអស់នឹងមាន៨នាក់?

ខ៖ បងប្អូនខ្ញុំនឹងមាន៧នាក់។

ក៖ ចាំចឹងតើមានប្រុសប៉ុន្មាននាក់ស្រីប៉ុន្មាននាក់ដែលអ៊ុំ?

ខ៖ មានប្រុស៣នាក់ស្រី៤នាក់។

ក៖ ចាំហើយអ៊ុំជាកូនទីប៉ុន្មានដែលអ៊ុំ?

ខ៖ ខ្ញុំជាកូនទី៦បន្តពីកូន៧គេ។

ក៖

អូចឹងអ៊ុំជាកូនទី៦ហើយអ៊ុំអនុញ្ញាតិអោយខ្ញុំបានស្គាល់បានទេថាបងប្អូនអ៊ុំទាំង៧នាក់នឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះអីខ្លះដែលអ៊ុំ?

ខ៖ មិនបាត់ចង់ស្គាល់ទេ។

ក៖

អ៊ុំចឹងខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ដឹងថាអ៊ុំនឹងប្អូនប្អូនអ៊ុំនឹងមានឈ្មោះអីខ្លះគ្រាន់ទុកអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយបានស្គាល់ចឹងណាស់អ៊ុំ?

ខ៖ អត់អីទេតែបងប្អូនខ្ញុំនឹងគេសិទ្ធិតែជាអ្នកគ្រាន់ចឹងមានតែយើងជាអ្នកក្រ។

ក៖ ចឹងអត់អីទេអ៊ុំហើយសំរាប់អ៊ុំកាលនៅពីក្មេងតើអ៊ុំចូលចិត្តធ្វើអីជាមួយគ្នាទេអ៊ុំកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំនៅពីក្មេងមានបានធ្វើអីទេគ្រាន់ថានៅដាំបាយអោយឪពុកម្តាយនឹងបានហូបកាលនឹងគាត់នឹងដើរទៅព្រៃគរចឹងម្តាយខ្ញុំនៅធ្វើស្រែចំការចឹងជំនាន់គាត់ៗរីងលាវការរីងបាញ់បែងលក់ចឹងណា។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ដល់អស់ពីការកិច្ចនឹងធ្វើស្រែមួយខ្ញុំនឹងហើយឪពុកខ្ញុំគាត់ដើរកាម៉ាលធ្វើការជាមួយក្មួយ  
គាត់ចឹងទៅជូនកាលគាត់នឹងបានទំនេរគាត់នឹងទៅជួយធ្វើដីស្រែដក់ស្ងួតជាមួយនឹងម្តាយ  
ចឹងទៅ។

ក៖

ចឹងអ្វីបាននៅពីក្មេងអ្វីគ្រាន់តែជួយបានដាំបាយអោយលោកឪពុកហើយនឹងម្តាយពិសារចី  
ងទៅណាអ្វីហើយបើសំរាប់អនុស្សរវីយជាមួយនឹងបងប្អូនដូចជាដើរចាប់ក្តាមចាប់ខ្នងអីនឹង  
ដែលទេអ្វី?

ខ៖ ចាំកាលនឹងដែលតើតែជំនាន់អាពាហ៍។

ក៖ ចឹងអ្វីបានធ្វើចឹងដែលតែជំនាន់អាពាហ៍កាលនឹងអ្វីបានធ្វើអីគេអ្វីកាលនឹង?

ខ៖ ជំនាន់អាពាហ៍នៃជំនាន់អាពាហ៍នឹងកាលនឹងគេបានហៅខ្ញុំកងនារី។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

រួចដល់ពេលឆ្នាំ១៩៧៩គេនឹងបានរៀបចាប់រៀបខ្ញុំឪពុកជំនាន់នឹងគាត់នឹងមិនបានអោយ  
រៀបទេប៉ុន្តែគេនឹងថាមិនអោយកូននឹងគេៗនឹងសម្លាប់អស់មួយពូតហើយខ្ញុំបងប្អូនខ្ញុំនីជុំគ្នា  
តែ៣នាក់កាលនឹងហើយស្រីៗនឹងបានស្លាប់អស់ហើយ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

កាលនឹងបានបែកខ្លះចឹងទៅដូចដល់ហើយទៅក៏បានចាប់អារម្មណ៍ខ្ញុំនឹងថាអត់ទៅខ្ញុំថាខ្លា  
ចចឹងណាដល់ពេលចឹងទៅខ្ញុំនឹងរៀបក្រោយគេ២៧គូនឹងណាប្តីខ្ញុំកាលនឹងគេនឹងរៀបប្អូន  
ស្រីគេនឹងមួយហើយខ្ញុំនឹងរៀបក្រោយគេនឹងបង្អស់ចឹងកាលនឹងទាំងអស់២៧គូឡើងរៀប  
ដល់រៀបទៅដូចថាយាយអុនរាសីគេនឹងឡើងចឹងកាលនឹងហើយគេនឹងបានមានដល់កំរិត  
ហើយប្តីគេបានធ្វើនៅខេត្តព្រះវិហារនៅខាងខេត្តនឹងហើយសំរាប់ប្អូនថ្លៃខ្ញុំនឹងក៏គេនៅមាន  
គេចំណែកខ្ញុំប្តីស្លាប់ខ្ញុំនឹងពិកាលដៃទៀត។

ក៖ អ្វីនឹងបានពិភាក្សាដៃនឹងតាំងពីកំណើតមករីកយ៉ាងណាដែលអ្នក?

ខ៖

អត់ពីកំណើតមកទេខ្ញុំទើបនឹងពិភាក្សាជាង១០ឆ្នាំនឹងទេខ្ញុំនឹងធ្វើការចិញ្ចឹមកូនតូចកាលនឹងចិញ្ចឹមវាដល់ទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានគ្រោះថ្នាក់ចរាចរណ៍។

ក៖

អ្នកបានគ្រោះថ្នាក់ចរាចរណ៍កាលនឹងជាមូលហេតុអីអ្នកកាលនឹងបើកខ្លួនឯងរីកដោយសារមិត្តដែលអ្នកកាលនឹងសុំទោសដែលខ្ញុំនឹងបានសួរអ្នកចឹងអ្នក?

ខ៖ កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានជិះឡានដឹកសំរាម។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ្នកបានជិះឡានដឹកសំរាម?

ខ៖ មែនទេគេបានហៅឡានជាង១តោនកាលនឹងគេបានហៅឡានអីជាង១តោននឹង។

ក៖ ខ្ញុំអត់បានដឹងដែលអ្នកតែឡាននឹងគេបានព្រោះអ្នកចឹងកាលនឹងអ្នក?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានជិះខាងស្តាំដៃដល់ហើយទៅកង់វាមិនជិះខាងឆ្វេងដៃកាលនឹងគេចទៅវាវូចខ្លួនដល់ហើយយើងនៃកាលនឹងបានក្រពើតឡាននឹងអស់មួយជំហៀង។

ក៖ អូចាំ!

ខ៖

ដល់ហើយទៅគេនឹងបានជួយហើយទៅកាលនឹងគេនឹងបានយកខ្ញុំទៅពេទ្យកាម៉ែតទៅដល់នឹងខ្ញុំនឹងបានប្រាប់គេថាខ្ញុំនឹងអត់ទៅកាម៉ែតទេខ្ញុំនឹងទៅពេទ្យលោកសង្ឃងព្រោះអីក្លាយខ្ញុំដីដូនមួយខ្ញុំនឹងម៉ែវានឹងដីដូនមួយនឹងបង្កើតដល់ចឹងទៅគេនឹងបានអោយក្លាយខ្ញុំនឹងជាឌីកទ័រហើយខាងស្រីនឹងគេខាងឆ្នបនៅពេទ្យលោកសង្ឃងនឹងប្រាប់គេចឹងក៏បានទៅវិញចឹងទៅដល់ចូលដល់ពេទ្យនឹងខ្ញុំនឹងបានសម្លាប់បាត់ហើយនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសម្លាប់បាត់ហើយគេយកធ្វើអីក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងដែលដល់ពេលខ្ញុំនឹងបានដឹងខ្លួនមកខ្ញុំនឹងបានបាក់ដៃហើយគេនឹងបានកាត់ពិរដងដៃនឹង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអ្នកមិនបានកាត់វគ្គមុនត្រឹមណាអ្នក?

ខ៖ វគ្គមុននឹងខ្ញុំបានកាត់លើកំម្អនដៃ។

ក៖ ដល់ពេលឥឡូវនឹងបានកាត់ដល់ខ្លួន?

ខ៖ ១អាទិត្យគេនឹងបានកាត់១អាទិត្យចឹងកាលនឹង។

ក៖ ចឹងអ្វីកាលនឹងគេបានថាមិចបានជាគាត់នឹងបានត្រូវកាត់ដៃអ្វីចឹងកាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងគេនឹងបានកាត់ខ្ញុំនឹងកាលគេនឹងអត់បានដេកទៅកាលនឹងទុកអោយយើងនឹងផ្ការីកចឹងកាលនឹងហើយទុកអោយស្អុយហើយអោយឈាមអាសិរអាសិរហើយកាលនឹងស្រមោចវានឹងស៊ីហើយដាក់នៅក្រណាត់ខ្មៅនឹងមើលទៅស្អិតតែស្រមោចចឹងកាលនឹងដល់បានម៉ារអាទិត្យកាលនឹងបានគេនឹងកាត់ម្តងទៀត។

ក៖ អ្វីមិចចឹងអ្វីកាលនឹងទុកអោយស្រមោចស៊ីសិន?

ខ៖ អត់ទេកាលនឹងយើងនឹងរួមដូចជាកាលនឹងខ្ញុំនឹងរួម។

ក៖ ចឹងដូចជាអ្វីបានរួមនឹងយូរពេកចឹងកាលនឹងអ្វី?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរួមយូរពេលនឹង។

ក៖ ហើយអ្វីយីកាលនឹងដែលស្រមោចចាំអ្វីចឹង?

ខ៖ អត់យីទេគ្រាន់តែវានឹងបានចុកចាប់។

ក៖ ដល់ពេលវានឹងបានខាំយីណាអ្វី?

ខ៖

វាកាលនឹងបានចាប់ដូចជាកាលបំបាត់ទិចៗខ្ញុំនឹងទៅសុំថ្នាំបំបាត់ការចុកចាប់ចឹងកាលនឹងទៅសុំថ្នាំគេនឹងមកលេប។

ក៖ ហើយកាលនឹងពេទ្យអត់បានដោះលោងអោយសិនកាលនឹងអ្វី?

ខ៖

លោងកាលនឹងគ្រាន់ថាកាលនឹងព្រឹកឡើងចឹងខ្ញុំនឹងទៅលោងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយគេនឹងបានលាប់ថ្នាំអោយចឹងដែលដល់ពេលចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏ចុកចាប់ពេលខ្ញុំនៅបានតិយេ១ខែកន្លះខែនឹងបានសុំគេនឹងមកវិញចឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ចេញមកខ្ញុំនឹងខ្លាចអត់លុយមើលខ្លួនក៏ខ្ញុំនឹងបានចេញមកចឹងទៅ។

ក៖ នឹងហើយអ៊ី?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចឹងអ៊ីអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាលោកឪពុកអ្នកម្តាយរបស់អ៊ីមានឈ្មោះអ្វីដែលអ៊ី?

ខ៖ ឪពុកម្តាយខ្ញុំគាត់មានឈ្មោះថា គូ ស្រេងនឹងម្តាយខ្ញុំឪពុកខ្ញុំឈ្មោះ អាង អិន។

ក៖ ចាំហើយអ៊ីដែលមានបានចាំថាគាត់នឹងបានកើតឆ្នាំជូត ឆ្នាំ ខាល ថោះ តើគាត់នឹងបានកើតឆ្នាំអ៊ីដែលអ៊ី?

ខ៖

មិនបានចាំទេខ្ញុំនឹងបានរង់រង់អស់ហើយអត់ចាំពិព្រោះអីគាត់នឹងអាយុនឹងច្រើនហើយ។

ក៖ ប៉ុន្តែគាត់នឹងនៅទេអ្នកម៉ឺង?

ខ៖ គាត់នឹងបានស្លាប់អស់ហើយគាត់នឹងបានស្លាប់យូរហើយ។

ក៖ អូសុំទោសផងអ៊ី?

ខ៖ ចាំអត់អីទេប៉ុន្តែម្តាយខ្ញុំគាត់ស្លាប់ជាង៨០ឆ្នាំហើយតាំងពីជំនាន់អាពាហ៍។

ក៖

ចឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់អ៊ីកាលនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់នឹងលក្ខណៈមិនដែលកាលនឹងអត់អីញ្ញាវីមួយគេនឹងបានច្រើនធ្វើការងារអីខ្លះបានគាត់នឹងបានស្លាប់កាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងគាត់នឹងអត់អីទេកាលនឹងគាត់នឹងនីចិញ្ចឹមជ្រូកកាលនឹងដូចថាគាត់នឹងនៅពីសង្គមចឹងកាលនឹងគាត់នៅស្រុកចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានធ្វើឆ្នាំចឹងកាលនឹងដូចថាគាត់នឹងជាឆ្នាំកាលនឹងមានចេកមាននំអណ្តាតផ្លែចឹងមានលុបនឹងស្រាលចឹងណាអោយទ្រនុបចឹងជូនគាត់ចឹងទៅដល់ទៅចឹងយើងមានអីហើយកាលនឹងកូនដែលយើងនឹងបានបង្កើតនឹងកូន

អោយគេនឹងដូចជាខុសគ្រូគាត់ចឹងកាលនឹងចឹងកន្លងមកគេនឹងបានអោយគាត់ចឹងកាលនឹង  
ង។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងម្តាយរបស់អ៊ុកាលនឹងបានបង្កើតកូនអោយគេចឹងកាលនឹង?

ខ៖

ចាំដល់ចឹងទៅដល់ម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់ចាប់ផ្តើមឈឺកាលនឹងគាត់នឹងចាប់ផ្តើមក្តៅញាក់ចឹងទៅ  
ក៏យកគាត់នឹងទៅពេទ្យកាលនឹងហើយចឹងទៅខ្ញុំនឹងមិនបានឃើញគាត់នឹងបានស្លាប់ទេកា  
លនឹងដឹងមិចអិមិចទេពីព្រោះជំនាន់នឹងមានតែប្អូនខ្ញុំទេកាលនឹងគេនឹងបាននៅមើលចឹងកា  
លនឹងគេនឹងបានដឹងគេនៅដែគេមើលគាត់ចឹងកាលនឹងហើយពេលគាត់នឹងបានស្លាប់កា  
លនឹងខ្ញុំក៏អត់បានដឹងដែលកាលនឹងមិនបានឃើញម្តាយនឹងមិចអិមិចទេ។

ក៖ អូចឹងកាលអ្នកម្តាយរបស់អ៊ុកបានស្លាប់នឹងដូចជាអ៊ុកនៅអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំដែលអ៊ុក?

ខ៖ ចាំកាលនឹងខ្ញុំនឹងនៅចាង២០ឆ្នាំកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖

អូចឹងមានន័យថានៅជំនាន់សង្គ្រាមអាពាហ៍នឹងអ្នកមីងធំពេញវ័យហើយនឹងកាលនឹងអ៊ុកហើ  
យនឹងអ៊ុកហើយកាលនឹងអ៊ុកបានដឹងអំពីជីវភាពមិចម៉ារឈឺចាប់ចឹងអស់ហើយនឹងអ៊ុក?

ខ៖ ១៨ ១៩ឆ្នាំទេកាលនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងគេបានហៅអ៊ុកជាស្រ្តីជូរមុនហើយអ៊ុកកាលនឹង?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងជាកង់នារីកាលនឹង។

ក៖ ហើយកាលនឹងគេត្រូវអ៊ុកយកទៅស្នូនដែលកាលនឹងអ៊ុក?

ខ៖

ចាំកាលនឹងគេបានអោយខ្ញុំនឹងដល់ស្នូនហើយឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នៅផ្ទះចឹងហើយព្រឹកឡើង  
ចឹងទៅនឹងទៅសុំអង្ករគេនឹង១កំប៉ុងកាលនឹងគេបានអោយអង្ករហើយនឹងអំបិលមកចឹងកា  
លនឹងហើយជំនាន់នឹងយើងអត់មានអីទេហើយគាត់យំនឹងចេះតែច្នៃទៅយកមកដាំដំនាំជុំវិ  
ញផ្ទះនឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានសរមើលទៅហើយគាត់នឹងបានបុកស្លឹកក្រៃបុកម្លូងនឹង  
លៀងគ្នាចឹងទៅជូនណាគាត់នឹងទៅសុំក្រហុកបាននឹងកាលនឹងយកមកធ្វើហើយយកអីចី  
ងទៅហើយគាត់ធ្វើច្នៃខ្លួនគាត់កាលនឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងពិងពើមកាលនឹងគាត់បាន



ទៅរៀបក្រុមផងហើយពួកខ្ញុំកាលនឹងបានទៅច្រលាច់ចឹងកាលដឹងកំសត់ណាស់កាលជំនាន់នឹងហើយដល់ពេលខ្ញុំនឹងបានរៀបអាពាហ៍នឹងក៏បានរៀបហើយចឹងទៅក៏ខ្ញុំនឹងមិនទាន់បានរស់នៅជាមួយគ្នាដែលកាលនឹងគាត់នឹងនៅស្រែហើយខ្ញុំនឹងនៅភូមិពីព្រោះអីខ្ញុំថារៀបនឹងមិនមែនខ្ញុំរៀបដើម្បីអីទេគឺខ្ញុំបានរៀបនឹងកុំអោយគេនឹងសម្លាប់ខ្ញុំនឹងឪពុកម្តាយខ្ញុំហើយនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀបការនឹងគឺដើម្បីអោយសុខសប្បាយនឹងជាមួយគ្នាបងខ្ញុំហើយបងប្អូនចឹងកាលនឹងហើយខ្ញុំទៅកសិដ្ឋានខ្ញុំទៅស្រែនឹងខ្ញុំនឹងដើរទៅចឹងទៅដល់ពេលយប់គេអោយខ្ញុំនឹងដេកនៅនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងអត់បានដេកនឹងទេខ្ញុំសុខចិត្តរត់មកឪពុកខ្ញុំរត់កាត់វាលហើយនឹងស្រែមានខ្លាចផងហើយមានសត្វអីនឹងយំផងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរត់ឆ្លងស្ទឹងកាលនឹងដឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចាំត្រូវហើយអ៊ី?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងហែលស្ទឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងមកចឹងកាលនឹងកំសត់ណាស់ខ្ញុំនឹងនិយាយប្រវត្តិនៅជំនាន់អាពាហ៍។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ៊ីបានហែលទឹកមកតែម្តងអ៊ីស្រី?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានហែលទឹកមកចឹងកាលនឹងហែលទឹកឆ្លងមកហើយរត់កាត់វាលស្រែហើយលឺសម្លេងយំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានរៀបរកមើលតែមិនបានឃើញអីទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងលឺយំក្រោយខ្នងយើងចឹងកាលនឹងហើយជូនកាលដើរធ្លាក់ព្រូកក្នុងស្រែចឹងកាលនឹងង។

ក៖ អូចឹងដើម្បីមកដល់ឪពុកកាលនឹង?

ខ៖

បើកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនមកទេឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់អង្គុយចាំមើលកូនដល់យើងនឹងបានស្រេងប៉ាខ្ញុំមកហើយអូណាស់លឺស្រែកប្រាប់ថាមកចឹងកូនមុតទឹកទៅកូនហើយហូបបាយពីរនាក់គាត់ហើយខ្ញុំនឹងចិញ្ចឹមប្អូនធម៌មួយអាវាបាន៤

១០ឆ្នាំហើយដែលខ្ញុំបានចិញ្ចឹមវានឹងដល់ពេលបែកអាពាហ៍នឹងវាបានធ្វើទាហានកាលនឹងអូអាកាំភ្លើងវ៉ែងពីផងនឹងដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានទំនង់កូនខ្ញុំអាបងនឹងបានជួបគ្នាបែកអាពាហ៍មកកាលនឹងបានខ្ញុំនឹងរស់នៅជាមួយកាលនឹងខ្ញុំបានចាញ់នៅនឹងនៅឡើងទេហើយកាល

នឹងគ្រួសារខ្ញុំបានទៅរៀននៅរៀនណាមបាន៣ខែដល់គេនឹងមកវិញនឹងគេបានធ្វើនគរបាលកាលនឹងជាស៊ីមយំពាក់អោយកាលនឹងហើយគេនឹងបានអោយកង្វះ៣កាលនឹងគេបានហៅអាកង្វះ៣ៗដល់ចឹងទៅប៉ាខ្ញុំនឹងបានអោយខ្ញុំនឹងមករស់នៅស្រុកកាលនឹងវិញចឹងខ្ញុំនឹងមកនៅវិញហើយប្អូនធម៌នឹងវាកាលនឹងធ្វើទាហាននឹងមិត្តភក្តិព្រៀងកាលនឹងហើយដល់ចឹងទៅវានឹងមកធ្វើអ្នកចម្រៀងវិញហើយមិនបានដឹងថាវានឹងទៅណាស្លាប់ហើយក៏អីកាលនឹងខ្ញុំអត់ដឹង។

ក៖

ចឹងអ្វីបានដាច់ខ្សែរយៈចឹងទៅណាអីចឹងអ្វីចាំបានទេថាអ្នកម្តាយនឹងលោកឪពុកកាលនឹងគាត់បាននៅពីក្មេងកាលនឹងគេគាត់នឹងបានប្រកបមុខរបរអ្វីដែលកាលនឹងដែលចិញ្ចឹមអ្វី?

ខ៖

ឪពុកម្តាយខ្ញុំបើឪពុកខ្ញុំកាលនឹងគាត់នឹងបានដើរតាមកាពាលជាមួយគាត់នឹងក្មួយចឹងកាលនឹងក្មួយគាត់នឹងគឺមានហើយម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានធ្វើតែស្រែចឹងកាលនឹងដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានចៅខ្ញុំនឹងទៅលេងមុងស្បាយអីចឹងទៅចិញ្ចឹមកូនបងមួយនឹងក៏បានកើតអេដស៍ដែលបានកូនពីរនឹងស្រីមួយហើយនឹងប្រុសមួយនឹងរៀនបានហើយនេះចៅខ្ញុំម្តាយបានស្លាប់ហើយតែនៅឪពុកថាលើព្រឹកមិញដឹងថាចុកលើក្រពះអោយថ្នាំទៅអោយគេនឹងទិញថ្នាំអោយចឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងបានកោសខ្យល់អោយចឹងកាលនឹងឥឡូវនឹងខ្ញុំនឹងចុកដែលយីក្រពះនឹងខ្ញុំនឹងទិញថ្នាំអោយលាបហើយ។

ក៖

ចឹងលោកឪពុករបស់អុំកាលនឹងអ្នកដែលបានដើរតាមកាពាលជាមួយនឹងក្មួយរបស់គាត់ចឹងអុំស្រីចុះ

អុំម្តាយអុំគាត់អ្នកធ្វើស្រែចឹងអុំ?

ខ៖

ម្តាយខ្ញុំដល់ខែច្រូតស្រូវកាលនឹងនៅតែស្រូវហើយស្រែកាលនឹងរើសទុកពូជវានឹងយកមកទុកហើយដល់ខែធ្វើចំការនៅតែក្នុងចំការនឹងមិនបានដែលនឹងទៅណាទេកាលនឹងនៅជួយធ្វើស្មៅកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងនៅជាមួយនឹងគាត់ចឹងកាលនឹងគ្រាន់តែគាត់នឹងបានពីងធ្វើអីនឹងខ្លះចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖

ចាំអ្វីចឹងអ្នកម្តាយអ្នកគាត់ជាមនុស្សបែកណាដែលអ្នកលោកទាំង២នាក់នឹងកាលនឹងដូចជាគាត់នឹងកាចហើយនឹងស្លូតទាំងលោកឪពុកហើយនឹងម្តាយអ្នក?

ខ៖ អត់អីទេគាត់នឹងធម្មតាតើ ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ្នកម្តាយអ្នកហើយនឹងលោកឪពុកកាលនឹងគាត់នឹងបានស្លូតចឹងអ្នក?

ខ៖

កាលនឹងម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងរៀងស្លូតតែឪពុកខ្ញុំនឹងគាត់នឹងរៀងកាចទិចដែលកាលនឹង ។

ក៖

អ្វីចឹងកាលនឹងលោកឪពុកអ្នកគាត់នឹងបានកាចចឹងអ្នកមកពីគាត់កាលនឹងជាអ្នកធ្វើជាទាហាន ចឹងកាលនឹងបានជាគាត់នឹងរៀងកាចចឹងតែខ្ញុំបានគិតថាគាត់នឹងមិនបានកាចទេតែគាត់នឹងរៀងច្បាស់ចំពោះកូនចៅគាត់នឹងកាលនឹង?

ខ៖

ចាំនឹងហើយគាត់នឹងកាចតែបើអត់គាត់កាលនឹងខ្ញុំនឹងរៀងខ្លាចដែលនឹងកាលនឹងពួកខ្ញុំកាលនឹងពេលគាត់ចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបងៗខ្ញុំកាលនឹងទៅត្រូវស្រូវយកបាយនឹងទៅហូបកាលនឹងគាត់នឹងអត់នៅខ្ញុំបានធ្វើរួចកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននាំគ្នានឹងទៅជិះទូកដល់ពេលបានឃើញគាត់មកវិញចឹងក៏បាននាំគ្នានឹងលិចទេ

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ្នកបានសប្បាយដែលកាលនឹងអ្នក?

ខ៖

ចាំនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានសប្បាយដែលកាលនឹងចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានឃើញឪពុកខ្ញុំនឹងមកនាំគ្នាលិចទូកចោយហើយក៏នាំគ្នានឹងរត់ពូនគាត់ចឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងកាលនឹងនៅតូចៗ ។

ក៖

អ្នកមានដែលបានចាំអីខ្លះពីខ្សែរជីវិតគាត់កាលដែលគាត់នឹងបានរស់នៅពីតូចទេអ្នកកាលនឹង?

ខ៖ អត់បានចាំទេកាលនឹង ។

ក៖

ចឹងអ្នកអត់បានចាំទេអ្នកហើយសំរាប់លោកតាហើយនឹងលោកយាយចឹងកាលនឹងអ្នកទាំងខាង  
លោកឪពុកហើយនឹងខាងអ្នកម្តាយអ្នកកាលនឹងតើអ្នកដែលបានចាំថាគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែល  
លទេអ្នកកាលនឹង?

ខ៖

អត់បានចាំទេនឹងតែខ្ញុំនឹងបានចាំយាយចាងម្តាយខ្ញុំម្នាក់យាយខ្ញុំខាងម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងមា  
នឈ្មោះថាយាយគង់។

ក៖

ចឹងលោកយាយដែលមានឈ្មោះថាលោកយាយគង់នឹងតើគាត់នឹងបានរស់នៅណាដែលអ្នក  
?

ខ៖

គាត់នៅត្រកូសសៀមរាបគាត់នឹងស្លាប់យូរហើយគាត់គាត់នឹងបានរស់នៅសៀមរាបត្រកូ  
លយាយខ្ញុំដែលគាត់នឹងបានស្លាប់នឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់នៅជំនាន់អាពាហ៍នឹងពេ  
លយើងនឹងទៅជាមួយនឹងគ្នាកាលនឹងគាត់កាលនឹងចាស់ហើយរៀងរៀងហើយនឹងកាលនី  
ងយាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងកាលនឹងនៅតែលើកអាទេ៖គេនឹងកាលនឹងរហូតដល់ក្នុងខ្ញុំនឹងបាន  
យកគាត់នឹងទៅដល់កោះធំកាលនឹងនៅភូមិព្រៃក្តី។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអ្នកបានកើតទាន់ជំនាន់លោកតាហើយនឹងលោកយាយដែលអ្នកកាលនឹង?

ខ៖ ចាំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានកើតទាន់តើកាលនឹង។

ក៖ តើអ្នកបាននៅចាំសាច់រៀងអីទេដែលបាននៅជំនាន់នឹងអ្នក?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានចាំរៀងអីទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនដែលនឹងបានសួរដើរមករៀងទេកាល  
នឹងនៅតែផ្ទះកាលនឹងនៅតែជំបាយអោយឪពុកខ្ញុំហើយនឹងម្តាយខ្ញុំកាលនឹងហើយនឹងបង  
ប្អូនខ្ញុំកាលនឹងអោយហូបនឹងកាលនឹងចឹងកាលបានជាខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងអីខ្លះនឹង។

ក៖ ចឹងតើក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នកពួកគាត់នឹងបានរស់នៅខេត្តកណ្តាលទាំងអស់គ្នានឹងអ្នក?

ខ៖ ចាំ

ក៖ ចឹងពីបងប្អូនអុំ៥ ៦នាក់នឹងពួកគាត់នឹងបានរស់នៅណាដែលអុំរាល់ថ្ងៃនឹង?

ខ៖

នៅនឹងនៅខេត្តកណ្តាលនឹងមីងប្អូនខ្ញុំនឹង!ហើយគេនឹងបានហៅភូមិល្បឿងទៅពីវត្តទៀត  
ទៅហើយកាត់តាមផ្លូវម៉ែងស្រែងនឹងគាត់នឹងបានលក់អីវ៉ាន់នៅហើយគេនឹងបានធ្វរធាទេមិ  
នបានពីបាកដូចជាខ្ញុំទេហើយសំរាប់បងស្រីខ្ញុំវិញគាត់នឹងបានរស់នៅជិតរោងចក្រឈៃគូនី  
ងហើយគេនឹងបានហៅថាចង់ចង្រាយចាស់ហើយក្រោយមកខ្ញុំនឹងមានបងស្រីខ្ញុំមួយទៀត  
តែគាត់នឹងបានក្រដូចខ្ញុំចឹងដែលតែគាត់នឹងបានរស់នៅស្វាយរលំ។

ក៖ អូចាំអុំ!

ខ៖

គាត់នឹងបានរស់នៅជិតរោងចក្រហូតស្តាយ៧២ទៀងនឹងបងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានរស់នៅនឹងចី  
ង។

ក៖ ចុះអុំបានមករស់នៅនឹងចុះភូមិនឹងគេបានហៅភូមិអីដែលរាល់ថ្ងៃនឹង?

ខ៖ នឹងនៅភូមិព្រែកតាគង់។

ក៖ ចឹងសង្កាត់អីដែលអុំ?

ខ៖ សង្កាត់ចាក់អង្រែងលើផ្លូវ៦០ម៉ែត។

ក៖ ចឹងអុំបានរស់នៅនឹងគេបានហៅនឹងថាជាផ្លូវ៦០ម៉ែតចឹងអុំ?

ខ៖ នឹងហើយចាងក្រោយនឹងក៏ជាផ្លូវ៦០ម៉ែតដែលចឹងកាលនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអុំមានបងប្អូនអុំដែលបានរស់នៅខាងក្រៅប្រទេសទេរស់ថ្ងៃនឹងអុំ?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងមានតើតែមិនបានទាក់ទងគ្នាអីទេខ្ញុំនឹងហើយអ្នកដែលបានរស់នៅស្រុកទេនឹងជាជីដូ  
នមួយនឹងខ្ញុំទេដែលបានរស់នៅស្រុកអាមេរិចនឹងតែគេនឹងមិនបានដែលនឹងបាន ទេ  
មកខ្ញុំផងនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងបងប្អូនអុំដែលបានរស់នៅនឹងមានច្រើនដែលអុំកាលនឹង?

ខ៖

នឹងហើយបងប្អូនខ្ញុំនឹងបានទៅច្រើនដែលនឹងកាលនឹងគេនឹងបានទៅនៅជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍  
លនឹងបានគេនឹងបានទៅចឹងហើយគេនឹងបានផ្ទេរលុយនឹងអោយខ្ញុំនឹងបានម្តងដែលកាល  
នឹងមុនខ្ញុំនឹងបានបាក់ដៃកាលនឹងគេនឹងបានអោយខ្ញុំនឹងបងប្អូនខ្ញុំនឹងកាលនឹងម្នាក់បាន៥  
០\$ដែលនឹងទាំងខ្ញុំនឹងបានបងប្អូនខ្ញុំនឹងបាន១៥០\$ដែលកាលនឹង។

ក៖ អូអុំនៅអាមេរិចនឹងមួយទាំងមូលអុំ?

ខ៖

អើយនឹងហើយបើយើងនឹងមិនមែនបងប្អូនគេផងនឹងហើយបើមិនប្អូនខ្ញុំនឹងមិនបានទៅវិវេ  
ល់នឹងគេផងនឹងទាល់តែបងប្អូនខ្ញុំអីនឹងបានគេនឹងបានទាក់ទងបើចំណែកបងប្អូនខ្ញុំនឹង  
ស្រោចតែម្តងនឹងមិនបានទៅរកគេអីទេ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ គេនឹងបានអោយក៏យកមិនបានអោយក៏ហី!ហើយខ្ញុំនឹងមិនបាននិយាយហើយនឹង ទេ  
អីទេមិនដែលនឹងបាននិយាយជាមួយនឹងគេផងនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ ចឹងអុំនឹងមិនបាននិយាយជាមួយនឹងគាត់ផងនឹង?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចឹងអុំអាចប្រាប់ខ្ញុំបានថាតើស្វាយមីអុំតើគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលអុំ?

ខ៖ ប្តីខ្ញុំនឹងគាត់នឹងមានឈ្មោះប៊ុន សំកល់។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអុំបានរៀបការជាមួយនឹងគាត់នឹងនៅឆ្នាំណាដែលអុំ?

ខ៖

ចាំខ្ញុំនឹងបានរៀបការជាមួយនឹងគាត់នឹងតាំងពីអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងកាលនឹងឆ្នាំ១៩៧៩។

ក៖ ចាំចឹងកាលនឹងអុំបានរៀបការជាមួយនឹងប្តីអុំនឹងនៅជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍អុំកាលនឹង

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀបការជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងបានគេនឹងបានការអោយនឹង២៧គូកាលនឹង។

ក៖

ប៉ុន្តែកាលនឹងអុំបានការនឹងតើលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយអុំកាលនឹងគាត់នឹងបានចូលរួមទេកាលនឹងអុំ?

ខ៖ កាលនឹងអត់មានទេ។

ក៖ ចុះសំរាប់ប្រធានភូមិនឹងបានចូលរួមទេកាលនឹងអុំ?

ខ៖ កាលនឹងគេមនឹងបានអោយភូមិហើយនឹងយុំនឹងបានមកចូលរួមដែលកាលនឹង។

ក៖

ចឹងកាលនឹងមានប្រធានភូមិនឹងបានចូលរួមដែលចឹងកាលនឹងអុំហើយបានដឹងថាកាលនឹងអាពាហ៍នឹងបានស្សៀតគ្នាអោយចឹងកាលនឹងអុំ?

ខ៖ ចាំនឹងហើយកាលនឹងចឹងនឹងហើយកាលនឹង។

ក៖

ចឹងអុំអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាកាលនឹងអុំនឹងដែលបានចេះសេរអក្សខ្មែរបានខ្លះទេអុំកាលនឹង?

ខ៖

ពីមុននឹងខ្ញុំនឹងបានចេះដែលនឹងតែមកដល់ពេលខ្ញុំនឹងបានដាក់ដៃខាងស្តាំនឹងមកខ្ញុំនឹងក៏មិនបានសេរអក្សទៀតដែលនឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងអុំបានចេះសេរអក្សខ្មែរដែលអុំកាលនឹងហើយកាលនឹងជំនាន់បារាំងចូលមកចឹងកាលនឹងតើអុំដែលបានចេះនិយាយភាសាបារាំងអីខ្លះទេអុំកាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចេះទិចទូចដែលកាលនឹងពីព្រោះកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនដែលគេមិនបានរៀននឹងបានយូរទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានអត់មានអ្នកណាដែលនៅដាំបាយអោយម្តាយខ្ញុំនឹងនៅឆ្នាំ១៩៧៦នឹងគេបានវែងគ្នានៅខាងត្បូងនឹងហើយដល់ទៅម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបាននៅដាំបន្លែផ្ទះកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ដល់ចឹងទៅអត់មានអ្នកណានៅដាំបាយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានឈប់រៀនមកដាំបាយអោយម្តាយហើយនឹងបងៗនឹងនៅហូបចឹងទៅកាលនឹង។

ក៖

ចាំអុំចឹងអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាអុំកាលនឹងបានរៀននៅសាលាបឋមសិក្សាកាលនឹងមានឈ្មោះអីដែលកាលនឹងអុំ?

ខ៖ កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនតាំងពីសង្គមមកកាលនឹងបានត្រឹមតែថ្នាក់ទី៩ទេកាលនឹង។

ក៖

ចឹងកាលនឹងអុំនឹងបានរៀនបានត្រឹមថ្នាក់ទី៩ទេកាលនឹងអុំហើយបើកាលនឹងអុំអាចចាំទេថាកាលនឹងគេនឹងបានរាប់ថ្នាក់ទី១២ចុះក្រោមចឹងកាលនឹងអុំ?

ខ៖ ចាំ

ក៖ ចឹងកាលនឹងអុំបានរៀននឹងត្រឹមតែថ្នាក់ទី៤កាលនឹងអុំ?

ខ៖ ចាំនឹងហើយ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអុំដែលបានស៊ីស្នូនដក់ស្នូននឹងអោយគេទេអុំ?

ខ៖

អា រឿងនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើវានឹងបានឆ្អែតអស់ហើយនឹងខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើស្រែអោយគេនៅចាក់អង្កែងនឹងកាលនឹងអាកន្លែងនឹងពីមុននឹងចឹងណាកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ស្និតតែជាដីស្រែទេកាលនឹងអីនឹងកាលនឹងគេនឹងបានម៉ៅគេនឹងអោយធ្វើកាលនឹង១ម៉ឺងចឹងកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានស្នូននឹងកាលនឹងម្នាក់ឯងកាលនឹងរល់ដូចក្រទះលងចឹងកាលនឹងនៅប្តីហើយនឹងកូនកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានដែលធ្វើអោយបងប្អូនខ្ញុំនឹងបានគេអត់ដឹងថាខ្ញុំកាលនឹងបានពិបាកមិចទេកាលនឹងអីមិចទេកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានចេះតែធ្វើទៅខ្ញុំនឹងហើយកាលនឹងដីដែលនៅក្រោយសង្កាត់នឹងបានបងស្រីខ្ញុំតែដល់ពេលឥឡូវនឹង



បងខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានចាស់ហើយនៅបឹងចំប៉ុជនឹងនឹងបងស្រីនឹងគឺកូនម្តាយខ្ញុំទេមិនមែនកូនបងប្អូនខ្ញុំដូចថាម្តាយជាមួយហើយឪពុកនឹងដោយខ្លួនចឹង។

ក៖ ចាំអុំខ្ញុំនឹងបានយល់ហើយខ្ញុំនឹង?

ក៖

ឥឡូវនឹងគាត់នឹងបានចាស់ហើយគាត់នឹងក៏ជាអ្នកដែលឈឺដែលគាត់គាត់នឹងហើយគាត់នឹងបានផ្អាកឈាមរាល់តែអាទិត្យដែលនឹងហើយគាត់នឹងបានដូចរាល់ខែនឹងគាត់នឹងហើយដល់គាត់នឹងបានទិញផ្ទះកាលនឹងអោយខ្ញុំចឹងកាលនឹងតែនៅក្រោមនោះដែលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ដល់ពេលហើយទៅខ្ញុំនឹងបានខ្លួនចឹងទៅកាលនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងប្តីហើយនឹងប្រពន្ធខ្ញុំចឹងទៅហើយខ្ញុំនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងបងខ្ញុំនឹងក៏គេនឹងបានលក់ទៅអាជ្ញះដែលបាននៅក្រោយសង្កាត់នឹងគេនឹងបានលក់ទៅហើយខ្ញុំនឹងដើរស៊ីស្នូនគេចឹងកាលនឹងនៅក្រោយសង្កាត់នឹងដើរចោកខោរអាវហើយនឹងបានដើរការខ្យល់ចឹងកាលនឹងហើយនឹងបានអុំតខោរអាវដែលបានគេនឹងបានលក់អាវត្រជុះចឹងទៅអូកាលនឹងខារកាបូរចឹងទៅណាកាលនឹងថ្ងៃណានោះខ្ញុំនឹងបានទៅធ្វើប្រហុកអោយគេខ្ញុំនឹងបានជិះហើយបើកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននិយាយជីវៈភាពខ្ញុំកាលនឹងបានកំសត់ណាស់ខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងលែងនិយាយហើយកាលនឹងបើខ្ញុំនឹងបានទៅធ្វើប្រហុកកាលនឹងធ្វើអោយគេនឹងរប់គោនកាលនឹងធ្វើហើយកាលនឹងបានផ្លឹងគឺឡូចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដើរទៅធ្វើជាមួយនឹងគេនឹងកាលនឹងគេនឹងបានអោយលុយខ្ញុំហើយពេលខ្លះខ្ញុំនឹងបានអង្ករចឹងទៅចេះតែតស៊ូរចឹងទៅកាលនឹងចិញ្ចឹមកូនហើយនឹងបានចិញ្ចឹមប្តីទៀតកាលនឹងចឹងកាលនឹងប្តីខ្ញុំនឹងបានវ៉ៃធ្វើបាក់ខ្ញុំទៀតកាលនឹងដល់ខ្ញុំបានឆ្អែតប្រវត្តិខ្ញុំពេលឥឡូវខ្ញុំនឹងមិនដែលនឹងគិតប្តីស្រីនឹងទេខ្ញុំនឹងតាំងខ្ញុំនឹងនៅមានដៃទាល់តែខ្ញុំនឹងបានអត់ក៏ខ្ញុំនឹងមិនដែលនឹងគិតដែល។

ក៖ ចាំៗអុំ!

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានបែកបានប្រហែកជិតមួយឆ្នាំដែលខ្ញុំនឹងយកកូនពីរនឹងទៅនៅកំពុងសោមដល់នៅរកខ្ញុំអត់បានឃើញប្អូនថ្លៃខ្ញុំដែលគេនឹងបានមានណាគេបងគេនឹងបានទៅរកខ្ញុំកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរត់ពូនរហូតពេលនឹងពេលវាទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានត្រលប់មកអត់អោយអាតូច

ដឹងតូចអត់បានទេនែអាងាប់នឹងរកឱវានឹងអត់បានទេឃើញហើយនឹងបានមកវិញពេលវាមកខ្ញុំទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបាននឹកឃើញឆ្អែតចត្តិរកស៊ីចីញឹមវាធ្វើការសំណាងចីញឹមវាកាលនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានធ្វើការអោយគេនឹងបានតែ៧០០រៀលទេណាកាលនឹងរហូតដល់ខ្ញុំនឹងបានធ្វើការនឹងអោយគេនឹងបានដល់ទៅ៤០០០រៀលកាលនឹងខ្ញុំកាលនឹងបានខ្ញុំឈប់ខ្ញុំនឹងបានធ្វើការសព្វបែកយ៉ាងខ្ញុំកាលនឹងមិនបានសូវដេកបានពូងទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានទៅធ្វើផ្ទះអោយគេនឹង

នៅចំការមនបានគេនឹងបានអោយអុសអោយបារសំណាងអោយធុងព័រត្រូមកហើយវាស្និតតែថាយើងនឹងបានទៅដេកជាមួយនឹងប្រុសស្នាយបានៗអីនឹងមក។

ក៖ អូចឹងគាត់នឹងបានចោតប្រកាន់យើងទៀតអុំ?

ខ៖

ទ្រាំខ្ញុំនឹងបានឆ្អែតហើយខ្ញុំបានវីខ្ញុំនឹងបានពីរម្តងខ្ញុំនឹងបានឈប់ម៉ងទៅបងខ្ញុំកាលនឹងបានដាក់ ខ សន្យាហើយកាលនឹងខ្ញុំបានឈប់ហើយមិមនបាច់បងឯងនឹងដាក់ ខ

សន្យាទៀតទេហើយបើបងឯងដាក់ ខ

សន្យាបងឯងយកវានឹងធ្វើមេអូវានឹងបានខឹងខ្ញុំហើយវាបានបោកអស់ហើយចឹងទៅវានឹងបានលក់ផ្ទះនឹងទិញម៉ូតូកូនខ្ញុំអីនឹងខ្ញុំនឹងបានអត់ពីររល់អីទេ។

ក៖ ចឹងអើយតាំងពីតូចរហូតមកដល់ធំតើអុំធ្លាក់មានជីវិតធ្លាក់ប្តូរអ្វីខ្លះទេអុំ?

ខ៖ ចាំអត់ទេខ្ញុំ។

ក៖ អត់ទេណាអុំនែ?

ខ៖ ចាំ!ឥឡូវនឹងនៅនឹងមុនដំបូងខ្ញុំនឹងបាននៅតែពីរនាក់កូនពីរនាក់ចៅ។

ក៖ ចឹងអុំចូលចិត្តញ៉ាំម្ហូបអ្វីខ្លះទៅអុំ?

ខ៖ ចាំ ខ្ញុំមិនបានសូវទេរឿងសាច់រឿងអីត្រីនឹងក៏ខ្ញុំនឹងបានហូបរើសដែល។

ក៖ ចុះបើសិនជាវល្លៀងប្រជាប្រិយភាពដូចជាបោះឈ្នោត ទាញព្រាត់ហើយនឹងបានបះអង្គុយលែងល្បែងអ្វីខ្លះអុំ?

ខ៖

អ្នកឡើយនឹងខ្ញុំនឹងស្រោចដើរលេងទៅកំសានដើរលេងអុំមិនដែលនឹងបានទៅមិនបានដើរដែលនៅតែផ្ទះនឹង។

ក៖ ចាំចឹងអុំនឹងបាននៅតែផ្ទះនឹងអុំ?

ខ៖ ចាំ ហើយយើងនឹងមានដៃណា។

ក៖ តែបើតាំងពីមកតើអុំចូលចិត្តលេងទេអុំ?

ខ៖ ចូលចិត្តតើ។

ក៖

ចឹងអើយដូចជាអុំអាចប្រាប់ខ្ញុំទិចបានទេថាអើយអុំចូលចិត្តស្តាប់បទចំរៀងឬមួយក៏ការច្រៀងរាំអុំចូលចិត្តទេពីក្មេងមកដល់ពេលអុំមិនបានទាន់មានបញ្ហា?

ខ៖

ពីមុនខ្ញុំនឹងបានចូលចិត្តច្រៀងពីមុនខ្ញុំនឹងបានច្រៀងនៅរៀនចឹងដល់ត្រឹមខ្ញុំនឹងបានដាក់ដៃចឹងខ្ញុំនឹងសប្បាយអីទេខ្ញុំនឹងខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងបានខំរកចិត្តិមចៅចិត្តិមកូនខ្ញុំនឹងទៅរាល់ថ្ងៃនឹងខ្ញុំម៉ារហឹងទឹកលីចដល់លើផ្ទះនឹងនែបានគេនឹងបានទិញអោយទិញគ្រែអោយអីអោយហើយខ្ញុំនឹងបានជួយអោយគេអោយគេនឹងបាននៅមួយបន្ទប់នឹងទៅបន្ទប់នឹងហើយខ្ញុំនឹងបាននៅមើលកូននឹងអោយគេទៅរកតែបាយហូបនឹងមិនបានផងខ្ញុំនឹងវេនារកតែបាយហូបនឹងមិនបានផងខ្ញុំនឹងដល់ប្អូនប្រុសនឹងមកបានថតខ្ញុំនឹងនៅកាំជណ្តើរនាក់ហើយបានប្រហោះឃើញខ្ញុំនឹងពីរនាក់តែអត់ដែលបានឃើញអីនឹងមកផងនឹង។

ក៖ ចាំតើអុំនៅក្នុងគ្រួសាររបស់អុំមានអ្នកណាដែលបានចេះលេងភ្លេងឧបគ្គន៍ដូចជាជីតារនោរ ចាប៊ីអីដែលអុំ?

ខ៖ អត់ទេអត់មាន។

ក៖

ចាំចឹងផ្ទះដែលអុំបានរស់នៅជាមួយនឹងនឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់អុំរហូតដល់អុំតើផ្ទះនឹងអ្វីមិចដែលអុំដែលអុំ?

ខ៖

ផ្ទះនឹងទៀមតែជំនាន់នឹងយើងនឹងច្រើនតែផ្ទះជំនាន់នឹងច្រើនតែទៀមចឹងកាលនឹងនេះនឹង  
។

ក៖ ចាំអុំចឹងកាលនឹងដំបូងនឹងបានធ្វើអំពីអីដែលអុំកាលនឹង?

ខ៖ សាំស្សី។

ក៖ ហើយជញ្ជាំងអីដែលអុំ?

ខ៖ ជញ្ជាំងនឹងដូចយើងនឹងវាកាលនឹងស្លឹកក្តោត។

ក៖ ជញ្ជាំងផ្ទះអុំកាលនឹងបានធ្វើស្លឹកក្តោត?

ខ៖ នឹងហើយស្លឹកក្តោត។

ក៖ ហើយរនៀមធ្វើអីដែលអុំកាលនឹង?

ខ៖ រនៀមអត់ទេកាលនឹងទិញតែគ្រែកាលនឹងយកមកធ្វើចឹងទៅកាលនឹង។

ក៖

អីចឹងកាលនឹងអុំបានទិញជាគ្រែចឹងកាលនឹងអុំហើយបានយកមកដាក់ជាមួយនឹងកូនចៅចី  
ងអុំនៃចាំហើយអើយអុំជំនឿងដែលអុំបានចេះពីក្រុមគ្រួសាររបស់អុំដូចជាការគូស្តរក្តោតធ្វើ  
ជាកន្លែហើយនឹងជាអ្នកដែលត្បាញធ្វើកន្លែហើយអុំដែលបានចេះទេអុំ?

ខ៖ ប៉ុន្តែជំនាន់អាតតនឹងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានចេះធ្វើកន្លែ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងអុំនឹងបានចេះធ្វើកន្លែចឹងអុំ?

ខ៖

ចាំយើងនឹងមានកូនកាំបិតតូចចឹងយើងទៅសួរអាស្លឹកប្រេវីងៗនឹងទៅយើងនឹងនេះវាទៅ  
យើងនឹងបានកន្លែយើងនឹងបានក្រុងអីចឹងទៅដល់មកដល់ឥឡូវនឹងអត់ទេហើយអត់ដែល  
បានធ្វើអីទេខ្ញុំនឹងបានរស់នៅតែផ្ទះនឹង។

ក៖

ចឹងអើយអុំអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទិចទេថាជីវិតរបស់អុំកាតដែលបានជួបនឹងការលំបាកជាងគេនី  
ងនៅពេលណាដែលអុំ?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងលំបាកទឹងខ្ញុំនឹងបានដាក់ដៃនឹងខ្ញុំនឹងបានពិបាកថាជំនាន់អាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងថាខ្ញុំនឹងបានពិបាកដូចមកដល់ឥឡូវនឹងខ្ញុំនឹងបានពិបាកជាងគេចឹងខ្ញុំនឹង។

ក៖ អូចាំ!

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានមកពិបាកចាប់កូនខ្ញុំនឹងបានប្រសែសប្រសាហើយវានឹងបានដេញវីខ្ញុំនឹងបានរត់ពេញនឹងចឹងកាត់កខ្ញុំនឹងក៏មានហើយវានឹងបានចេះនិយាយម៉ាត់ៗហើយជូនកាលប៉ោកសក់ខ្ញុំនឹងទាញចឹងយូរខ្ញុំនឹងមិនមែនក៏មានហើយខ្ញុំនឹងអត់នៅជាមួយនឹងអ្នកណាទេរស់នៅជាមួយនឹងបីនាក់នឹងខ្ញុំនឹងចៅខ្ញុំនឹងអាតូចនឹងមិនមែនក៏មាន៣២.៤៨ហើយអាតូចនឹងអោយតែឃើញប៉ារ៉ានឹងវានឹងបានរត់តាំងកូនហើយនឹងឪនឹងហើយតែខ្ញុំនឹងបានពេទ្យគុណបុណ្យហើយគេនឹងបានជួយខ្ញុំនឹងរាល់ខែទឹកដោះគោរាល់ខែអោយវានឹងបានប៉ុន្មានមួយខួរកន្លះដែលកាលនឹងហើយគេនឹងបានអោយហើយខ្ញុំនឹងបានចេះតែអង្វរគេកាលនឹងហើយគេនឹងបានចេះតែអោយចឹងទៅកាលនឹងហើយគេនឹងបានអោយមួយកន្លះ។

ក៖ ចាំចឹងអុំជីវិតអុំនឹងបានជួបនឹងតែបញ្ហានឹងហើយអុំមិនដែលបានសប្បាយចិត្តខ្លះទេអុំ?

ខ៖

ចាំសប្បាយចិត្តថ្ងៃណាខ្លះចឹងទៅខ្ញុំនឹងធ្វើអោយខ្ញុំនឹងបានសើចទៅខ្ញុំនឹងបានសើចចឹងទៅ។

ក៖ អូចាំចឹងថ្ងៃណាពិបាកក៏ពិបាកចឹងទៅអុំ?

ខ៖ ចាំនឹងថ្ងៃណាដែលខ្ញុំនឹងបានពិបាកក៏ពិបាកចឹងទៅ។

ក៖

អូចឹងអុំពិបាកហើយអុំដែលមានបំណងប្រាថ្នាចង់ធ្វើអីអុំដូចជាកាលដែលអុំបាននៅរៀនចឹងអុំចង់ធ្វើជាគ្រូពេទ្យដូចជាអ្នកគ្រូឬក៏ចង់បានធ្វើជាប៉ូលិសអីចឹងអុំដែលបានចង់ធ្វើទេ?

ខ៖

ខ្ញុំកាលនខ្ញុំនឹងនៅមានដៃមានបំណងខ្ញុំចង់រៀនកាត់ដេកចឹងធ្វើការនៅក្នុងរោងចក្រដល់ត្រឹមខ្ញុំនឹងបានដាក់ដៃចឹងខ្ញុំនឹងធ្វើអីមិនបានកើតនឹងលែងចង់អីក៏លែងចង់គេនឹងបានហៅ

ទៅដើរលេងបងប្អូនខ្ញុំកាលនឹងទៅលេងសៀមរាមអង្គរហើយក៏អត់ទៅដែលកំសោមក៏អត់  
ទៅដែលអត់ទៅម៉ងអត់ចង់ម៉ង។

ក៖ អ្នកមានអីដែលបានផ្តាំធ្វើរដល់កូនចៅអុំទេហើយអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយអុំ?

ខ៖ ដឹងមានពាក្យអីនឹងមានពាក្យ។

ក៖ អោយគាត់នឹងបានខំព្រឹងរៀនចឹងអី?

ខ៖

ចាំនឹងហើយអោយខំព្រឹងរៀនអោយតស៊ូរចឹងបំណាងខ្ញុំថាចៅស្រីមួយនេះបើវានឹងបានធំ  
ទៅអោយវានឹងបានរៀនខាងសំអាតការចង់នេះនឹងជាងធ្វើសក់នឹងហើយបើប្រុសវិញនឹង  
មានអីខាងធ្វើសំណាងចឹងទៅហើយអត់មានអីទៀតទេ។

ក៖ ចាំចឹងអ្នកមានតែពីងនឹងអុំ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចឹងជាចុងក្រោយខ្ញុំសុំអរគុណអុំហើយខ្ញុំសុំអោយអុំនឹងមានសុខភាពនឹងល្អហើយសុំអោយ  
បំណាងអុំនឹងបានសំរាចហើយសុំអោយអុំនឹងមានអាយុវែងចឹងអរគុណអុំជំរាបលាអុំ។